
Hedmark Sau og Geit  

  

 

 

Referat styremøte  

Lørdag 18. februar kl. 14.00-15.00 

Østerdalen Hotell, Rena 

 

Tilstede: Øystein Knutsen, Martin Mostue, Hege Eithun Brendryen(ref.), Toril Hårdnes (sekr.)  

Forfall: Øystein Sørby, Ola D. Gløtvold                

 

Sak 4/2012. Første styremøte 

Tiur’n Kro mandag 27.februar kl. 10.00. Årsmøtet har pålagt oss mange oppgaver for året som 

kommer. Høringer, arbeidsplan og uttalelser må finpusses og sluttbehandles. Møteplan er et viktig 

verktøy som må utarbeides. Det er også viktig nå å få tatt en evaluering av sekretærfunksjonen i laget 

slik at Nortura og Toril får en tilbakemelding på dette. Det ble derfor bestemt at dette må skje på 

neste styremøte og at sekretær er fritatt fra dette møtet.  

 

Det ble også bestemt at så mange som mulig fra styret skal delta på Beitekonferansen som FM 

arrangerer 7. mars. Hver enkelt er selv ansvarlig for påmelding. 

 

I Rendalen hos Kjetil Granerud ligger det store mengder papirer og dokumenter som hører laget til. 

Disse bør det ryddes opp i. Det er ikke praktisk at det flyttes rundt ettersom hvem som sitter som 

leder. Noe av dette kan kastes, andre ting må v finne et sted å arkivere. Det var enighet om at vi tar 

opp tråden senere, men at vi fortrinnsvis spør et par personer som har vært lenge i laget til å ta på 

seg oppryddingen. Dette kan godt gjøres av noen som ikke sitter i styret akkurat nå. 

 

Prosjektleder FKT-prosjektet, Øivind Løken, har sendt ut et forslag til dialogmøter foran 

beitesesongen i Hedmark.  Kan dette være et første møtested mellom lokallag og fylkeslag i 

Hedmark? Her blir også alle beitelag invitert. Tar opp dette videre på neste møte.                                                                                                    

 


